
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Piotra Kaletê
na 35. posiedzeniu Senatu

w dniu 1 lipca 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
Sk³adam niniejsze oœwiadczenie w zwi¹zku z apelem otrzymanym od przewodnicz¹cej Okrêgowej Ra-

dy Pielêgniarek i Po³o¿onych w Kaliszu, dotycz¹cym proœby o pomoc w sprawie kolejnej próby zlikwido-
wania Okrêgowej Izby Pielêgniarek i Po³o¿nych.

Izba okrêgowa jest samorz¹dem pielêgniarek, który najlepiej zna œrodowisko i jego potrzeby oraz po-
trafi skutecznie reagowaæ na pochodz¹ce od niego sygna³y. Ministerstwo Zdrowia zamierza zlikwidowaæ
trzydzieœci okrêgowych izb pielêgniarek i po³o¿nych poprzez propozycje nowelizacji ustawy o samo-
rz¹dzie pielêgniarek i po³o¿nych polegaj¹ce na dostosowaniu liczby izb do podzia³u na województwa.
Chcia³bym zaznaczyæ, ¿e dotychczasowy podzia³ na czterdzieœci piêæ okrêgowych izb wynika z niejedno-
krotnie ju¿ wyra¿anej woli cz³onków samorz¹du, oceniaj¹cych bardzo wysoko dzia³alnoœæ instytucji sa-
morz¹dowych wtedy, gdy s¹ zlokalizowane najbli¿ej swoich cz³onków. Apelujê o zaprzestanie dzia³añ
szkodliwych dla œrodowiska pielêgniarek i po³o¿nych, zmierzaj¹cych do odbierania im prawa do dzia³a-
nia w interesie w³asnej grupy zawodowej.

W zwi¹zku z powy¿szym zwracam siê do Pani Minister z zapytaniem: dlaczego Ministerstwo Zdrowia
próbuje uniemo¿liwiæ dzia³alnoœæ okrêgowym izbom pielêgniarskim i po³o¿nym, które spe³niaj¹ swoje
zadanie jako lokalne samorz¹dy tej grupy zawodowej?

Z powa¿aniem
Piotr Kaleta




